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Protokół nr II  
z obrad II sesji Rady Gminy Michałowice odbytej w dniu 3 grudnia 2018 roku w siedzibie 
Urzędu Gminy w Regułach przy ul. Aleja Powstańców Warszawy 1. 
Stan rady – 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
Ad. pkt.1 
Przewodnicząca  pani Beata Rycerska powitała wszystkich przybyłych na sesję informując, 
że na sali obecnych jest 14 radnych, w związku z czym rada może podejmować uchwały. 
Pan Wójt Jerzy Sierak zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o dwa projekty uchwał. 
Pierwszy projekt uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXIX/361/2017 Rady  Gminy 
Michałowice z dnia 18 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Michałowice na lata 2018-2022.  
Drugi projekt w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na rok 2018 Gminy 
Michałowice Nr XXIX/362/2017 z dnia 18 grudnia 2017 roku. 
Następnie stwierdził, że po ukonstytuowaniu się komisji w krótkiej przerwie zapozna jej 
członków z projektami uchwał, które to wymagają opinii komisji merytorycznych. 
Zwrócił się z prośbą o omówienie ich w punktach 3 i 4.   
Przystąpiono do głosowania wniosku pana Wójta w sprawie rozszerzenia porządku obrad 
o projekt uchwały w sprawie w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXIX/361/2017 Rady  
Gminy Michałowice z dnia 18 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Michałowice na lata 2018-2022. 
Za wnioskiem   - 15 
Przeciw             - 0 
wstrzymało się  - 0 
Wniosek został przyjęty. 
 
Przystąpiono do głosowania drugiego wniosku pana Wójta w sprawie rozszerzenia 
porządku obrad o projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej 
na rok 2018 Gminy Michałowice Nr XXIX/362/2017 z dnia 18 grudnia 2017 roku. 
Za wnioskiem   - 15 
Przeciw             - 0 
wstrzymało się  - 0 
Wniosek został przyjęty.  
 
Pani Rycerska zaproponowała omówienie projektów uchwał w punkcie 3 i 4 porządku obrad. 
Wobec zgłoszonych wniosków porządek obrad sesji przedstawia się następująco: 
Odczytała porządek obrad sesji. 
  1.Sprawy porządkowe. 
  2.Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) ustalenia składu osobowego Komisji Budżetu i Finansów, 
2) ustalenia składu osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 
3) ustalenia składu osobowego Komisji Spraw Społecznych, 
4) ustalenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej, 
5) ustalenia składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
6) ustalenia składu osobowego doraźnej  Komisji ds. Inwentaryzacji Mienia 

Komunalnego. 
3.Podjęcie uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXIX/361/2017 Rady  Gminy 
Michałowice z dnia 18 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Michałowice na lata 2018-2022 
4.Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na rok 2018 Gminy 
Michałowice Nr XXIX/362/2017 z dnia 18 grudnia 2017 roku 
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  5.Informacje i komunikaty Wójta Gminy. 
  6.Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady. 
  7.Sprawy wniesione. 
Za przyjęciem – 15 
Przeciw             - 0 
Wstrzymało się- 0 
Porządek obrad II  sesji został przyjęty z autopoprawkami. 
Ad. pkt 2.pkt.1 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
Komisji Budżetu i Finansów. 
Pani  Rycerska zaproponowała liczbę członków komisji na 8 osób.   
Wobec braku innych propozycji przystąpiono do głosowania wniosku pani Rycerskiej w 
sprawie 8-osobowego składu komisji. 
Za wnioskiem      -  15 
Przeciw                 - 0 
Wstrzymało się    - 0 
Rada wniosek przyjęła. 
 
Następnie poprosiła o zgłaszanie propozycji kandydatur na członków Komisji Budżetu i 
Finansów. 
Pani Anna Kamińska zgłosiła pana Agnieszkę Paradowską – wyraziła zgodę. 
Pani  Anna Kamińska zgłosiła panią Pawła Kordysa     - wyraził zgodę. 
Pani  Anna Kamińska zgłosiła swoją osobę, jednocześnie wyrażając zgodę. 
Pan  Maciej Polarczyk zgłosił panią Joannę Kowalczyk  – wyraziła zgodę. 
Pan  Maciej Polarczyk zgłosiła panią Magdę Bronisz - wyraziła zgodę. 
Pan Maciej Polarczyk zgłosił pana Edwarda Kozłowskiego   - wyraził zgodę. 
Pan Maciej Polarczyk zgłosił pana Jarosława Hirnego-Budkę   - wyraził zgodę. 
Pan  Maciej Polarczyk zgłosił panią Beatę Rycerską - wyraziła zgodę. 
 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji 
Budżetu i Finansów. 
Pani A. Paradowska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”   
Pani P. Kordys otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pan A. Kamińska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pani J. Kowalczyk   otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pani M. Bronisz  otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pan E. Kozłowski otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pan J. Hirny-Budka otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pani B. Rycerska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pani Rycerska  stwierdziła, że na podstawie jawnego głosowania w skład Komisji Budżetu i 
Finansów zostały wybrane następujące osoby: Agnieszka Paradowska, Paweł Kordys, Anna 
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Kamińska, Joanna Kowalczyk, Magda Bronisz, Edward Kozłowski, Jarosław Hirny-Budka, 
Beata Rycerska  
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Budżetu i Finansów. W § 1 wpisując liczbę członków 8, a w § 2 
następujących radnych: Agnieszka Paradowska, Paweł Kordys, Anna Kamińska, Joanna 
Kowalczyk, Magda Bronisz, Edward Kozłowski, Jarosław Hirny-Budka, Beata Rycerska.  
Za uchwałą         - 15 
Przeciw               -  0 
Wstrzymało się  –  0 
Uchwała Nr II/3/2018 stanowi załącznik do protokołu. 
Ad. pkt 2.pkt.2   
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 
Pani Rycerska zaproponowała liczbę członków komisji na 7 osób.  
Pani Kamińska zapytała, czy ograniczanie liczbowe składów komisji rady nie wykluczy 
radnym, jako reprezentantom mieszkańców, możliwości udziału w pracach rady gminy. 
Dotychczasowa praktyka była, to 8 osób. 
Pani Rycerska stwierdziła, że nie będzie to ograniczenie, ponieważ w pracach komisji mogą 
brać udział wszyscy radni. 
 
Przystąpiono do głosowania wniosku pani Rycerskiej w sprawie 7-osobowego składu 
komisji. 
Za wnioskiem      - 9 
Przeciw                 - 0 
Wstrzymało się    - 6 
Rada wniosek przyjęła. 
Następnie pani Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie propozycji kandydatur na 
członków komisji. 
Pani E. Biczyk zgłosiła panią Adrianę Król-Popiel  – wyraziła zgodę. 
Pani E. Biczyk zgłosiła panią Katarzynę Parzyńską – wyraziła zgodę. 
Pani E. Biczyk zgłosiła swoją osobę, jednocześnie wyrażając zgodę. 
Pan E. Kozłowski zgłosił pana Jarosława Hirnego-Budkę   – wyraził zgodę. 
Pan E. Kozłowski zgłosił pana Marka Biskota  – wyraził zgodę. 
Pan E. Kozłowski zgłosił pana Macieja Polarczyka   – wyraził zgodę. 
Pan E. Kozłowski zgłosił panią Joannę Chilarską   – wyraziła zgodę. 
Pan E. Kozłowski zgłosił panią Annę Wyszomirską   – wyraziła zgodę. 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji 
Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. 
Pani A. Król-Popiel otrzymała  15 głosów  „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”   
Pani K. Parzyńska otrzymała  głosów 15 „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pan E. Biczyk otrzymała głosów 7 „za”, 8 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pani J. Hirny-Budka   otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”   
Pani M. Biskot  otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
Pan M. Polarczyk otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”   
Pan J. Hilarska otrzymała 9 głosów „za”, 6 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”   
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Pani A. Wyszomirska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”   
Pani Rycerska stwierdziła, że na podstawie jawnego głosowania w skład Komisji Gospodarki 
Komunalnej i Przestrzennej zostały wybrane następujące osoby: Adriana Król-Popiel, 
Katarzyna Parzyńska, Jarosław Hirny-Budka, Marek Biskot, Maciej Polarczyk, Joanna 
Chilarska, Anna Wyszomirska. 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej. W § 1 wpisując liczbę 
członków 7, a w § 2 następujących radnych: Adriana Król-Popiel, Katarzyna Parzyńska, 
Jarosław Hirny-Budka, Marek Biskot, Maciej Polarczyk, Joanna Chilarska, Anna 
Wyszomirska. 
Za uchwałą      - 9 
Przeciw            - 0 
Wstrzymało się – 6 
Uchwała Nr II/4/2018 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 2.pkt.3 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
Komisji Spraw Społecznych. 
Pani Rycerska zaproponowała liczbę członków komisji na 7 osób. 
Przystąpiono do głosowania wniosku pani Rycerskiej w sprawie 7-osobowego składu 
komisji. 
Za wnioskiem      - 10 
Przeciw                 - 0 
Wstrzymało się    - 5 
Rada wniosek przyjęła. 
 
Następnie poprosiła o zgłaszanie propozycji kandydatur na członków komisji. 
Pan P. Kordys zgłosił panią Katarzynę Parzyńską  – wyraziła zgodę. 
Pani P. Kordys zgłosił swoją osobę, jednocześnie wyrażając zgodę. 
Pan H. Hirny-Budka zgłosił pana Marka Biskota  – wyraził zgodę. 
Pan J. Hirny-Budka zgłosił panią Magdaleny Bronisz   – wyraziła zgodę. 
Pan J. Hirny-Budka zgłosił panią Beatę Rycerską   – wyraziła zgodę. 
Pan J. Hirny-Budka zgłosił panią Joannę Chilarską   – wyraziła zgodę. 
Pan J. Hirny-Budka zgłosił panią Annę Wyszomirską   – wyraziła zgodę. 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji 
Spraw Społecznych. 
Pani Katarzyna Parzyńska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”   
Pani  P. Kordys otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”  
Pani M. Biskot otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
Pan M. Bronisz otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” 
Pan B. Rycerska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” 
Pan J. Chilarska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
Pani A. Wyszomirska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” 
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Pani Rycerska stwierdziła, że na podstawie jawnego głosowania w skład Komisji Spraw 
Społecznych zostały wybrane następujące osoby: Katarzyna Parzyńska, Paweł Kordys, Marek 
Biskot, Magdalena Bronisz, Beata Rycerska, Joanna Chilarska, Anna Wyszomirska. 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Spraw Społecznych. W § 1 wpisując liczbę członków 7, a w § 2 
następujących radnych: Katarzyna Parzyńska, Paweł Kordys, Marek Biskot, Magdalena 
Bronisz, Beata Rycerska, Joanna Chilarska, Anna Wyszomirska. 
Za uchwałą      - 15 
Przeciw            - 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała Nr II/5/2018 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 2.pkt.4 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
Komisji Rewizyjnej. 
Pani Paradowska zwróciła uwagę, że w uzasadnieniu do projektu uchwały nie ma informacji, 
że w skład komisji wchodzą przedstawiciele wszystkich klubów. 
Pani Rycerska stwierdziła, ze treść uzasadnienia zostanie uzupełniona, następnie 
zaproponowała, aby Komisja Rewizyjna pracowała w składzie 5-osobowym. 
 
Wobec braku innych wniosków przystąpiono do głosowania wniosku pani Rycerskej  w 
sprawie 5-osobowego składu komisji. 
Za wnioskiem      - 15 
Przeciw                 - 0 
Wstrzymało się    - 0 
Rada wniosek przyjęła. 
Pani Rycerska poinformowała, że wpłynęły dwa oświadczenia, o powołaniu dwóch klubów 
radnych: „Nasza Gmina” w składzie Anna Kamińska- przewodnicząca, Adriana Król-Popiel, 
Katarzyna Parzyńska, drugi klub „Przyszłość Gminy” w składzie: Elżbieta Biczyk – 
przewodnicząca, Agnieszka Paradowska, Paweł Kordys. 
  
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na członków Komisji Rewizyjnej. 
Pani Agnieszka Paradowska zgłosiła swoją kandydaturę z klubu „Przyszłość Gminy” 
jednocześnie wyrażając zgodę. 
Pani Anna Kamińska zgłosiła swoją kandydaturę z klubu „Nasza Gmina”, jednocześnie 
wyrażając zgodę. 
Pani  Beata Rycerska zgłosiła panią Magdalenę Bronisz     - wyraziła zgodę. 
Pani  Beata Rycerska zgłosiła panią Joannę Hilarską     - wyraziła zgodę. 
Pani  Beata Rycerska zgłosiła pana Marka Biskota     - wyraził zgodę. 
Pani Rycerska poinformowała, iż głosowanie odbędzie się zwykłą większością głosów. 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji 
Rewizyjnej. 
Pani A. Paradowska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”   
Pani A. Kamińska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”  
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Pani M. Bronisz otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” 
Pan J. Hilarska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
Pan M. Biskot otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 
Pani Rycerska stwierdziła, że na podstawie jawnego głosowania w skład Komisji Rewizyjnej 
zostały wybrane następujące osoby: Agnieszka Paradowska, Anna Kamińska, Magdalena 
Bronisz, Joanna Hilarska, Marek Biskot. 
 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Rewizyjnej. W § 1 wpisując liczbę członków 5, a w § 2 następujących 
radnych:  Agnieszka Paradowska, Anna Kamińska, Magdalena Bronisz, Joanna 
Hilarska, Marek Biskot z autopoprawką w uzasadnieniu. 
Za uchwałą       -  15 
Przeciw              - 0 
Wstrzymało się –  0 
Uchwała Nr II/6/2018 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt 2.pkt.5 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
Pani Rycerska zaproponowała liczbę członków komisji na 5 osób. 
Wobec braku innych wniosków przystąpiono do głosowania wniosku pani Rycerskiej w 
sprawie 5-osobowego składu komisji. 
Za wnioskiem      - 15 
Przeciw                 - 0 
Wstrzymało się    - 0 
Rada wniosek przyjęła. 
Następnie poprosiła o zgłaszanie propozycji kandydatur na członków komisji. 
 
Pani Biczyk zgłosiła z klubu radnych „Przyszłość Gminy” swoją kandydaturę, jednocześnie 
wyrażając zgodę. 
Pani Adriana Król-Popiel z klubu „Nasza Gmina” zgłosiła swoją osobę, jednocześnie wyrażając 
zgodę. 
Pani Beata Rycerska zgłosiła panią Joannę Chilarską – wyraziła zgodę 
Pani Beata Rycerska zgłosiła pana Jarosława Chirnego-Budkę – wyraził zgodę 
Pani Beata Rycerska zgłosiła panią Joannę Kowalczyk – wyraziła zgodę 
 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
Pani Elżbieta Biczyk otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”   
Pani  Adriana Król-Popiel otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”  
Pani Joanna Chilarska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” 
Pan Jarosław Chirny-Budka otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” 
Pani Joanna Kowalczyk otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się” 
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Pani Rycerska stwierdziła, że na podstawie jawnego głosowania w skład Komisji Spraw 
Społecznych zostały wybrane następujące osoby: Katarzyna Parzyńska, Paweł Kordys, Marek 
Biskot, Magdalena Bronisz, Beata Rycerska, Joanna Chilarska, Anna Wyszomirska. 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. W § 1 wpisując liczbę członków 5, a w § 2 
następujących radnych: Elżbieta Biczyk, Adriana Król-Popiel, Joanna Chilarska, 
Jarosław Hirny-Budka, Joanna Kowalczyk. 
Za uchwałą      - 15 
Przeciw             - 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała Nr II/7/2018 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad. pkt.2.6 
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu osobowego 
Doraźnej Komisji ds. Inwentaryzacji Mienia Komunalnego. 
Pani Rycerska zaproponowała 3 osobowy skład rady. 
Wobec braku innych wniosków przystąpiono do głosowania wniosku pani Rycerskiej w 
sprawie 3-osobowego składu komisji. 
Za wnioskiem      - 15 
Przeciw                 - 0 
Wstrzymało się    -  0 
Rada wniosek przyjęła. 
Przystąpiono do zgłaszania kandydatur na członków komisji. 
Pani M. Bronisz  zgłosiła pana Macieja Polarczyka  - wyraził zgodę 
Pan M. Bronisz zgłosiła pana Edwarda Kozłowskiego  - wyraził zgodę 
Pan M. Polarczyk  zgłosił panią Beatą Rycerską – wyraziła zgodę. 
Przystąpiono do jawnego głosowania w sprawie zgłoszonych kandydatur na członków Komisji 
ds. Inwentaryzacji Mienia Komunalnego. 
Pan M. Polarczyk otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”  
Pan E. Kozłowski otrzymał 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się” 
Pani B. Rycerska otrzymała 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących 
się”  
Pani Beata Rycerska  stwierdziła, że na podstawie jawnego głosowania w skład Komisji ds. 
Inwentaryzacji Mienia Komunalnego zostały wybrane następujące osoby: Maciej Polarczyk, 
Edward Kozłowski, Beata Rycerska. 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie ustalenia składu 
osobowego Komisji ds. Inwentaryzacji Mienia Komunalnego. W § 1 wpisując liczbę 
członków 3, a w § 2 następujących radnych: Maciej Polarczyk, Edward Kozłowski, Beata 
Rycerska. 
Za uchwałą      - 15 
Przeciw            - 0 
Wstrzymało się – 0 
Uchwała Nr II/8 /2018 stanowi załącznik do protokołu. 
Pani Przewodnicząca zarządziła 5 min przerwy. 
 



8 
 

Ad. pkt 3  
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr 
XXIX/361/2017 Rady  Gminy Michałowice z dnia 18 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Michałowice na lata 2018-2022.  
Pani Rycerska przypomniała, że rada przyjęła rozszerzenie porządku obrad bezwzględną 
większością osób, wnioskodawcą zmiany porządku był pan Wójt, więc wobec braku 
ukonstytuowania się  komisji, jak również braku przewodniczących uważa, że można przejść 
do procedowania projektów uchwał bezpośrednio na sesji, bez opinii komisji.  
Pan Sierak poinformował, że wprowadzenie od strony finansowej i zmian przedstawi pani 
Skarbnik, natomiast zakres szczegółowy od strony technicznej i realizacyjnej zostanie 
przedstawiony  przez  pana Kawiorskiego  i pana Pacynę. 
Pani Jankowska przedstawiła projekt uchwały omawiając poszczególne załączniki. 
Pani Paradowska zapytała, czy po zdjęciu 315tys.zł z zadania dotyczącego przebudowy ul. 
Ceglanej w Komorowie nastąpi  realizacja tego zadania w 2019 roku.  
Pan Kawiorski poinformował, że przebudowa ul. Ceglanej nie jest zapisana w budżecie na 
2019 rok.  
Pani Paradowska zapytała, czy gmina w ogóle rezygnuje z tej inwestycji w przyszłym roku. 
Pan Kawiorski poinformował, że prawdopodobnie w przyszłym roku ta inwestycja ponowie 
zostanie wprowadzona do budżetu, ponieważ przy tej ulicy powstaje Dom Seniora i należy 
skorygować założenia projektu z otwieranym domem. 
Pani Wyszomirska poprosiła o przedstawienie planu dotyczącego przebudowy ul. Ceglanej w 
Komorowie. 
Pan Pacyna wyjaśnił, że I etap przebudowy ul. Ceglanej był planowany do wykonania w 2018 
roku, natomiast po ogłoszeniu przetargu i wpłynięciu ofert okazało się, że najniższa oferta 
przewyższa możliwości finansowe. Stało się to w momencie, gdy nie było rady i nie można 
było zwołać sesji, przetarg został unieważniony. W 2019 roku gmina będzie chciała ulicę 
Ceglaną wprowadzić do budżetu i zrealizować I etap. 
Pan Sierak stwierdził, że w żadnym wypadku omawiana ulica nie zostanie wyłączona z 
realizacji. Natomiast w pierwszej kolejności należy zrobić dokumentację i uzyskać zezwolenie 
na budowę. 
Pani Paradowska zapytała, czy nastąpi powrót do fazy projektowej omawianej ulicy. 
Pan Sierak wyjaśnił, że nastąpi powrót do kompleksowego rozwiązania tego, co tam jest. Jeżeli 
istniejąca dokumentacja obejmowała by to, co gmina chciałaby realizować, to nie będzie 
robiona nowa dokumentacja. Gmina jest za tym, aby kompleksowo rozwiązać istniejący 
problem, a ulica będzie realizowana. Żle zostały zaprojektowane środki, za późno został 
ogłoszony przetarg. 
Pani Wyszomirska stwierdziła, że z wypowiedzi pana Sieraka i pana Kawiorskiego wynika, 
że zadanie będzie wykonane w 2019 roku, natomiast z finansowego wyniku wychodzi, że 
omawiane zadanie będzie wykonywane dopiero w 2021 roku.  
Pan Sierak stwierdził, że brak środków w WPF to nie znaczy, że ma tak zostać. Rada ma prawo 
go zmieniać, wprowadzać kolejne zadania, zwiększać  wartości zadań, jeśli zaplanowane środki 
nie są wystarczające.   
Pani Biczyk stwierdziła, że na to zadanie potrzebna jest kwota około 800tys.zł. 
Pani Paradowska zapytała, dlaczego niezrealizowaną kwotę z omawianego zadania z 2018 
roku nie można przesunąć  na 2019 rok. 
Pan Kawiorski poinformował, że pieniądze z tego zadania zostają w budżecie i zostano 
przeniesione jako nadwyżka budżetowa na 2019 rok. Natomiast dokumentacja zostanie 
zweryfikowana o miejsca parkingowe 
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Wobec braku dalszych pytań i głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad 
projektem uchwały w sprawie zmieniająca Uchwałę Nr XXIX/361/2017 Rady  Gminy 
Michałowice z dnia 18 grudnia 2017r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Michałowice na lata 2018-2022. 
Za przyjęciem    -  9 
Przeciw               -  0 
Wstrzymało się   - 6 
Uchwała Nr II/10 /2018 stanowi załącznik do protokołu.  
Ad. pkt 4  
Przystąpiono do dyskusji nad projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale 
Budżetowej na rok 2018 Gminy Michałowice Nr XXIX/362/2017 z dnia 18 grudnia 2017 
roku. 
Pani Jankowska omówiła poszczególne załączniki projektu uchwały. 
Pani Paradowska zapytała, czy po zdjęciu 314 tys. zł. z dotacji celowej z przebudowy I etapu 
ulicy Pruszkowskiej w Granicy były prowadzone rozmowy z Powiatem. Czy jest taka 
gwarancja, że wspomniane środki i porozumienie z nowym rokiem zostanie z Powiatem z 
powrotem zawarte i ta inwestycja w przyszłym roku będzie realizowana. 
Pan Sierak wyjaśnił, że nie było okazji spotkać się z Powiatem, który zwrócił środki. Ma odbyć 
się takie spotkanie, przy którym nawiąże do tego tematu, nie dotarł do porozumienia i nie wie 
jak ono jest skonstruowane. Gmina będzie próbowała zawrzeć takie porozumienie, rozmowy 
muszą się odbyć i można będzie precyzyjnie coś odpowiedzieć. 
Pani Biczyk stwierdziła, że w pierwszej kolejności powinniśmy rozmawiać, spotykać się z 
Powiatem i dopiero później dokonywać przesunięć budżetowych. Uważa, że jest to działanie 
wbrew logice.  
Następnie zapytała o powód zmniejszenia o kwotę 240tys. zł. zadania „szkoły podstawowe”. 
Pan Kawiorski odpowiadając pani Biczyk poinformował, że kolejność jest dobra, ponieważ 
Powiat kilkakrotnie ogłaszał przetarg na ul. Pruszkowską i nie było chętnych wykonawców. 
Odnośnie szkoły podstawowej w Komorowie stwierdził, że pozostały środki, które 
przenoszone są na inne zadania realizowane przy szkole w Komorowie, na lodowisko i 
częściowo na dom seniora.  
Pani Paradowska przypomniała, że gmina przeznaczyła na przebudowę ul. Pruszkowskiej w 
2018 roku kwotę 850tys.zł. Chciałaby by w przyszłym roku, po stronie gminy również była 
taka sama kwota i deklaracja, że gmina nadal zrobi wszystko, aby do tej inwestycji doszło.  
Zwracając się do pana Sieraka poprosiła o dopilnowanie podpisania nowego porozumienia na 
dofinansowanie tego zadania. 
Pan Sierak poinformował, że rozmowy z Powiatem zostaną podjęte i Gmina nie ma zamiaru z 
tego rezygnować.  
Pan Król-Popiel poprosiła o wyjaśnienie zdjęcia 240tys. zł. z oświaty i przeznaczenia tej 
kwoty na lodowisko i dom seniora. 
Pan Kawiorski wyjaśnił, że są to pieniądze inwestycyjne Komorowa zdjęte ze szkoły, ale nie 
z oświaty. 
Pan Pacyna stwierdził, że zakres rzeczowy planowany na tym zadaniu został wykonany w 
całości. Są to oszczędności pozostałe przy realizacji tego zadania. 
Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały w sprawie dokonania zmian w 
Uchwale Budżetowej na rok 2018 Gminy Michałowice Nr XXIX/362/2017 z dnia 18 
grudnia 2017 roku.  
Za przyjęciem    - 14 
Przeciw               -  0 
Wstrzymało się   - 1 
Uchwała Nr II/10 /2018 stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. pkt.3. 
Informacje i komunikaty Wójta Gminy 
Brak informacji. 
 
Ad. pkt.4. 
Informacje i komunikaty Przewodniczącej Rady Gminy. 
Pani Rycerska poinformowała o pismach, które wpłynęły i znajdują się w biurze rady. 
Zachęciła do zapoznania się z nimi.  
Pięć pism z Urzędu Skarbowego z Pruszkowa dotyczących analiz oświadczeń majątkowych 
składanych na koniec kadencji za rok 2017. 
Pismo Wojewody Mazowieckiego w sprawie projektu regulaminu dostarczania wody i 
odprowadzania ścieków na terenie gminy Michałowice, z prośbą o przesunięcie terminu na 
wypowiedzenie się do 10 grudnia 2018 r.  
Skarga mieszkanki Opaczy przesłanej przez Ministerstwo Spraw Wewnętrznych i 
Administracji  na  Wójta Krzysztofa Grabkę. 
Pani Przewodnicząca zaproponowała skierowanie skargi do rozpatrzenia przez Komisję 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
Przystąpiono do głosowania w sprawie skierowania skargi na działanie Wójta do 
rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  
Za przekazaniem - 13 
Przeciw                 - 0 
Wstrzymało się    - 0 
Rada wniosek przyjęła. 
Skarga zostanie skierowana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji celem jej rozpatrzenia.  
Pismo przesłane przez radnego Edwarda Kozłowskiego dotyczące prośby mieszkanki 
Agrikola-Pęcice o uruchomienie inwestycji budowy sieci wodno-kanalizacyjnej w Pęcicach. 
Pismo mieszkańca Michałowic Wsi dotyczące prac budowlano-remontowych prowadzonych 
przy ul. Szarej. 
Następnie przypomniała o składaniu oświadczeń majątkowych w terminie do 22 grudnia 2018 
roku. 
 
Ad. pkt.5. 
Sprawy wniesione. 
Pan Rafał Cygan jako mieszkaniec Granicy i zawodnik klubu piłkarskiego z naszej gminy 
Anprel Nowa Wieś, przedstawił  kilka słów o klubie, który został założony w 1994 roku, 
natomiast w 2019  wypada jego 25-lecie powstania, dlatego z okazji tego wydarzenia powstała 
propozycja napisania książki „Historia i wspomnienia o klubie”. Poinformował, że rozpoczęte 
zostały prace nad książką i dlatego zwraca się z prośbą o możliwość udzielenia dofinansowania 
na jej wydanie  pod kontem promocji gminy. Koszt wydania 500 egzemplarzy książek, to około 
8,5 tys. zł. Zapytał, czy była by możliwość dofinasowania poprzez wydanie książki, czy może 
zakupu książki przez gminę i przekazanie jej klubowi, stowarzyszeniu. 
Pan Sierak poprosił o złożenie oficjalnego wniosku do budżetu, ponieważ będą jeszcze prace 
nad zmianami w budżecie. 
Pani Paradowska stwierdziła, że klub ma osobowość prawną i może wystąpić o dotację dla 
organizacji pozarządowych. Następnie nawiązując do wypowiedzi Pana Wójta zapytała, czy 
jest jeszcze możliwość składania wniosków do budżetu przez wszystkich mieszkańców. 
Przypomniała, że wnioski można było składać do 30 września . 
Pan Sierak, stwierdził, że gmina nie chce całkowicie konstruować nowego budżetu, który 
przygotował pan wójt Grabka. W pewnych punktach natomiast widać konieczność wniesienia 
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pewnych poprawek. Pan Cygan mówił o niewielkiej kwocie, którą w budżecie nie jest trudno 
znaleźć. 
Pani Kamińska stwierdziła, że rozumie potrzebę zmian, ale zdziwiła się  możliwością złożenia 
wniosku do budżetu gminy.  
Zapytała, czy można jeszcze składać wnioski do budżetu i jak w tej sprawie informować 
mieszkańców. 
Pan Sierak wyjaśnił, że generalnie nowych wniosków nie powinno się przyjmować. To, że 
zostanie złożony wniosek, to nie znaczy że zostanie on zaakceptowany, ponieważ radni będą o 
tym decydować. 
Pani Król-Popiel stwierdziła, że należy wspierać takie inicjatywy, natomiast jeśli takich 
wniosków będzie dużo, to się zbierze znacząca kwota w budżecie, to z jakiego klucza będą 
przyznawane środki dodatkowe. Mieszkańcy dostali informację o składaniu wniosków w 
terminie do 30 września.    
Pan Sierak stwierdził, że jeśli wystąpienie pana Cygana było na sesji, została określona kwota, 
to dlaczego takiego wniosku ma nie złożyć. Radni będą decydować który wniosek zostanie 
przyjęty, a który nie. 
Pan Kozłowski wracając do meritum sprawy stwierdził, że jest to wspaniała inicjatywa, widać 
działania społeczne, klub się rozwija. Poinformował, że Klub dostaje dotacje jako organizacja 
pozarządowa i to co robi, to jest promocja naszej gminy. Pogratulował pomysłu i inicjatywy. 
Pani Paradowska stwierdziła, że nic nie neguje i popiera tego typu inicjatywę. Jest to 
wspieranie i promocja naszych inwestycji gminnych i nie ma wątpliwości co do tego,  natomiast 
chodzi o samą formę dofinansowania, ponieważ są różne możliwości, jak dotacje dla 
organizacji pozarządowych. Natomiast składanie wniosku do budżetu na zasadzie, że można 
jeszcze składać, jest sygnałem dla pozostałych mieszkańców.  Klub powinien się zastanowić z 
których środków i  z której formy chce skorzystać. 
Pani Biczyk stwierdziła, że pomysł bardzo jej się podoba, jest doskonała okazja aby wydać 
książkę, natomiast to, o czym  jest dyskusja jest  podpowiedzeniem metody, jak uzyskać środki. 
Pan Wojciech Herner  nawiązując do planowanego spotkania ze Starostą Pruszkowskim w 
sprawie  inwestycji i budżetu, poruszył temat ulicy Regulskiej w Regułach. Zapytał o przejście 
przez kolejkę WKD, gdzie się urywa ścieżka rowerowa, która jest kontynuowana za WKD. 
Powód niezrealizowania, to brak uzgodnień z WKD wspomnianego odcinka. Kolejny odcinek 
to skrzyżowanie Regulskiej  z Al. Jerozolimskimi, które nie zostało przebudowane. Poprosił, 
aby przy spotkaniu ze Starostwem poruszyć wspomniane tematy, aby inwestycje zostały 
skończone. 
Pan Sierak stwierdził, że zanotował temat uzgodnienia przejścia przez kolejkę WKD oraz 
skrzyżowania z Al. Jerozolimskimi. Zapyta na spotkaniu i przekaże później w tej sprawie 
informacje. 
Pan Hirny-Budka poinformował, że kwestia samego przejścia i przejazdu przez WKD  jest 
problemem, ponieważ teren jest własnością WKD. 
WKD jest na etapie przetargu na przeniesienie przystanku osobowego w stronę Pruszkowa, 
przed torami. Projekt przetargu żadnego przejścia nie przewiduje. WKD zaprojektowało 
dziwny szlak komunikacyjny, który przewiduje wielokrotne przechodzenie przez jezdnie, aby 
dostać się do peronu. 
Pan Herner stwierdził, że problem nie został rozwiązany, nie ma ciągu pieszo-rowerowego, 
który idzie od strony Pęcic i jest kontynuowany za przejazdem kolejowym. Uważa, że warto 
poszukać kompleksowych rozwiązań omawianego fragmentu.  
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady pani Beata Rycerska 
zamknęła obrady II  sesji Rady Gminy Michałowice. 
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Protokołowała: 
Urszula Bejda 
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